
Oświadczenie złożone 
przez senatora Marka Konopkę 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W ostatnich latach zauważalne jest zahamowanie procesu przekazywania gospodarstw rolnych 
młodszemu pokoleniu. Gdy wprowadzono program rent strukturalnych, osoba przekazująca 
gospodarstwo o powierzchni kilku hektarów otrzymywała rentę w wysokości ponad 2 tysięcy zł. 
Dzisiaj rolnik, którego gospodarstwo ma powierzchnię nawet 100 ha, może liczyć najwyżej na 
połowę wymienionej kwoty. 

Co rząd zamierza zrobić, by zachęcić do wymiany pokoleń w gospodarstwach rolnych? Czy 
planowane jest zwiększenie kwoty renty strukturalnej, by ten cel osiągnąć? 

Z poważaniem 
Marek Konopka 
 


